
 

 
Številka: 900-178/2019-3 

Datum:  9.5.2019 

             

      

 Z A P I S N I K 

 

6. seje Sveta Četrtne skupnosti Golovec MOL, ki je bila v sredo, 8.5. 2019,  ob 17.00 uri, v sejni sobi 

Službe za lokalno samoupravo, MOL, Litijska cesta 38, Ljubljana.  

Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik Sveta Četrtne skupnosti 

Golovec, Mestne občine Ljubljana, Aleš Dakić.  

 

PRISOTNI ČLANI SVETA: Mila Andrić, Aleš Dakić, Franjo Filipović, Romana Jančar, Ludvik 

Jevšjak, Brigita Kastelic, Andraž Krapež, Gregor Slabe, Andrej Trček. 

ODSOTNI ČLANI SVETA: Ena Blažević-opr., Gašper Boštjančič, Rok Istenič, Nuša Lampe, Nina 

Mislej, Aleš Kužnik-opr. 

OSTALI PRISOTNI:  Janez Slovenc in Vesna Stojanović, javna uslužbenca Službe za lokalno 

samoupravo, MU,MOL. 

Na začetku je predsedujoči ugotovil, da je na seji od 15 članov sveta prisotnih 8 članov sveta, kar 

pomeni, da je bil Svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje  naslednji predlog  DNEVNEGA REDA: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 5. seje Sveta ČS Golovec 

2. Pobude in predlogi članov sveta in občanov z območja ČS Golovec 

3. Informacije o izgradnji kanalizacije na območju Hrušice 

4. Razno 

 

Gradivo za 1. točko dnevnega reda je bilo priloženo, gradivo za 3. točko dnevnega reda so člani Sveta 

prejeli pred sejo. 

 

Navzočih je bilo 8 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 

Za predlagani dnevni red je glasovalo 8 članov sveta. 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

AD 1 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 5. SEJE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI 

GOLOVEC 

 

Na predlog zapisnika 5. seje Sveta ČS Golovec ni bilo pripomb. 

 

 

 
 



 

 

SKLEP 1/6: 

Svet Četrtne skupnosti Golovec MOL potrjuje zapisnik 5. seje Sveta Četrtne skupnosti Golovec. 

 

Navzočih je bilo 8 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 8  članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 2 

POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA IN OBČANOV Z OBMOČJA ČS GOLOVEC 

 

 

1.Pripomba člana Sveta g. Ludvika Jevšjaka 

 

Član Sveta g. Ludvik Jevšjak je opozoril na podrte znake zaradi vetra, ki označujejo smer na Litijski 

cesti in Cesti v Kostanj. Zaradi podrtih znakov vozniki ne vidijo spremembo smeri vožnje zaradi 

zaprtja dela Litijske ceste. 

 

Opozorilo bo poslano na pristojno službo. 

 

Član Sveta g. Gregor Slabe je glede pobude stanovalcev Poti na Visoko 14, 18, 20, 24, 30 in Gozdne 

poti 7 ter 7b glede izvedbe cestne razsvetljave ob cesti med h.š. Pot na Visoko 24 in Hruševsko c. 98A 

in na podlagi sprejetega sklepa 2/5 Sveta ČS Golovec v katerem je navedeno, da se bodo člani Sveta 

seznanili z odgovorom OGDP MU MOL, članom Sveta pokazal skico stanja in lokacijo, kjer naj bi 

predvideno stala javna razsvetljava.  

 

Na podlagi razprave je predsedujoči dal na glasovanje: 

SKLEP 2/6: 

Člani Sveta ČS Golovec MOL so se na podlagi sprejetega sklepa 2/5 seznanili z odgovorom 

pristojne službe Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL ter na podlagi 

pridobljene skice stanja pristojno službo zaradi varnosti pozivajo k preučitvi možnosti, da bi se 

na lokaciji  med h.š. Pot na Visoko 24 in Hruševsko c. 98A izvedla postavitev javne razsvetljave. 

 

Navzočih je bilo 8 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 8  članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 3 

INFORMACIJE O IZGRADNJI KANALIZACIJE NA OBMOČJU HRUŠICE 

 

Gradivo za to točko dnevnega reda so člani Sveta ČS Golovec prejeli pred sejo.  

Predsedujoči je člane Sveta seznanil z opisom projekta, ki se nahaja na spletni strani www.ljubljana.si. 

V seznanitvi je omenil, da se v okviru obnove komunalne infrastrukture del sredstev nameni za 

rekonstrukcijo prometne infrastrukture. Uredili se bosta obstoječi križišči za hitrejše in bolj varno 

odvijanje prometa, odvodnjavanje meteorne vode ter prometni režim na delu Litijske ceste od Pesarske 

ceste do Fužinske ceste. 

Vozišče se bo na celotni dolžini zožilo na 3.25 m, 6 m pa bo skupna širina višinsko ločenih površin za 

pešce in kolesarje. Pločnik in kolesarsko stezo se bo od cestišča ločilo z granitnimi kockami, kolesarsko 

stezo pa se bo dodatno označilo še s piktogrami. Ob hodniku za pešce bo na vsakih 250 m na vsaki 

strani ceste postavljena klop. Prehodi za pešce in kolesarje bodo zarisani v obeh križiščih ter 

pri avtobusnem postajališču.  

V križišču Litijske in Pesarske se bo preuredil le vzhodni krak, križišče Litijske ceste in Poti na Breje 

pa se bo tudi na novo semaforiziralo ter uredil pas za zavijanje v levo. 

http://www.ljubljana.si/


 

 

Uvoze do obstoječih stanovanjskih objektov na južni in severni strani Litijske ceste se bo izvedlo preko 

poglobljenih robnikov. 

Rekonstrukcija ceste sodi v sklop projekta Čisto zate, ureditev kolesarskih in peš površin pa v projekt 

Ureditve kolesarske mreže v MOL, ki bo podprt z mehanizmom CTN, ki ga delno financirata Evropska 

unija iz Evropskega sklada za regionalni razvoj (ESSR) in Republika Slovenija. 

 

Glede zapore Litijske ceste je omenil, da bo potekala v dveh fazah Najprej se bo zaprl del med Pot na 

Breje in do Cortez bara, kjer je bila končana obnova v prejšnji fazi. To pomeni da bo ostali del Litijske 

do križišča s Pesarsko še odprt. Obvoz bo preko Hruševske za avtobus in osebna vozila, medtem ko bo 

težki promet potekal preko Zaloške ceste. Bližnji stanovalci ob Litijski, ki bodo najbolj prizadeti, pa 

bodo na nek način dostop imeli preko gradbišča. 

Industrijska cona na Trpinčevi cesti, bo imela dostop preko Poti na Breje iz »zgornje strani-mesta«  

 

V razpravi je bilo izpostavljeno, da semaforizacija križišča Litijske ceste in Poti na Breje ni potrebna, 

saj frekvenca vozil, ki zavija na Pot na Breje ni velika.   

 

Predsedujoči je dal na glasovanje 

SKLEP 3/6: 

Svet ČS Golovec MOL poziva pristojno službo Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet MU 

MOL, da pri rekonstrukciji Litijske ceste upošteva mnenje, da semaforizacija križišča Litijske 

ceste in Poti na Breje ni potrebna ter da se uredi samo pas za zavijanje na levo iz Litijska ceste.  

 

Navzočih je bilo 8 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

Glede problematike nepravočasnih informacij glede začetka rekonstrukcije Litijske ceste, ki jo je 

izpostavil član Sveta g. Franjo Filipović, je Svet ČS Golovec predlagal, da se od pristojne službe pridobi 

terminski plan rekonstrukcije Hruševke ceste in terminski plan rekonstrukcije ter prometne ureditve 

Krožne poti v času rekonstrukcije. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje 

SKLEP 4/6: 

Svet ČS Golovec MOL poziva pristojno službo Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet MU 

MOL, da Svet ČS Golovec pravočasno seznani s terminskim planom rekonstrukcije Hruševke 

ceste in terminskim planom rekonstrukcije ter prometne ureditve Krožne poti v času 

rekonstrukcije. 

 

Navzočih je bilo 8 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

Seji se je pridružila članica Sveta ga. Romana Jančar. 

 

AD 4 

   RAZNO 

 

Predsedujoči je člane Sveta seznanil z izvedbo dogodka Dan ČS Golovec, ki se bo odvijal dne 

22.5.2019 na ploščadi pred Osnovno šolo Božidarja Jakca s pričetkom ob 16.00 uri. Nastopili bodo 

učenci OŠ Božidarja Jakca ter Karla Destovnika Kajuha ter otroci vrtca Otona Zupančiča. Za pogostitev 

sodelujočih in gostov bo poskrbljeno. Prireditev bo trajala približno do 19.00 ure. 

https://www.ljubljana.si/sl/moja-ljubljana/ljubljana-zate/projekti-mol/gradnja-kanalizacijskega-sistema/
https://www.ljubljana.si/sl/moja-ljubljana/evropska-sredstva-za-ljubljano/ureditev-kolesarske-mreze-v-mol/
https://www.ljubljana.si/sl/moja-ljubljana/evropska-sredstva-za-ljubljano/ureditev-kolesarske-mreze-v-mol/


 

 

Član Sveta g. Franjo Filipovič je prisotne seznanil, da bo v času od 20. 5 do 24.5.2019  v sejni sobi na 

Litijski 38 na ogled razstava ročnih del članov DU in ostalih krajanov. Razstava bo odprta od 10.00 do 

18.00 ure.   

 

Članica Sveta ga. Mila Andrić je opozorila na košnjo zelenic v Štepanjskem naselju, ki ni bila izvedena. 

Povpraševanje glede košnje bo poslano na pristojno službo OGDP MU MOL. 

 

Predsedujoči je prisotne seznanil s Programom usposabljanja in ozaveščanja prebivalcev, ki ga že nekaj 

let izvajajo v Službi za lokalno samoupravo v četrtnih skupnostih. V sodelovanje z Oddelkom za 

varstvo okolja MU MOL, vsaka četrtna skupnost izpostavi tri  najbolj pereče primere, ki najbolj 

obremenjujejo okolje na območju posamezne četrtne skupnosti.  

 

Po krajši razpravi so člani Sveta ČS Golovec predlagali: 

- Čiščenje zadrževalnika vode na Krožni poti 

- Ureditev vodotok ter struge Bizoviškega potoka 

- Zaraščenost z japonskim dresnikom in ostalim rastlinjem na obrežju 

Ljubljanice 
 

Predlogi bodo poslani na Službo za lokalno samoupravo, ki jih posredovala Oddelku za varstvo 

okolja MOL. 

 

 

S tem je bil dnevni red izčrpan in seja se je zaključila ob 18.00 uri. 

 

 

Zapisala:                                                                                               Aleš Dakić 

Vesna Stojanović  

Janez Slovenc                                                                                 Predsednik sveta 

                                                                                                       Četrtne skupnosti Golovec  

 


